國立中興大學 土木工程學系

Department of Civil Engineering, NCHU

博士學位候選人資格考核 學科筆試申請表

Application for the PhD Candidate Qualifying Examination

__學年度第 學期

(填表前,請先詳閱注意事項)

Academic year, Fall / Spring Semester

(Please read the Precautions before filling out this form)

學號	姓名	就讀組別	指導教授	預定論文題目	備註
Student ID	Name	Research Group	Advisor	Title of Dissertation	Remark

學生已修畢本系博士班研究生相關規則規定之課程與學分,請同意參加資格考核學科筆試。

The said student has fulfilled the course/credit requirement, established by the doctoral program of the department. Please approve the student's application for the PhD candidate qualifying examination.

申請人(簽章): Signature of Applicant

連絡電絡:

日期: 年 月

日敬呈

Mobile No.

Date(YYYY/MM/DD)

主旨(Subject):

依據本系『博士學位候選人資格考核實施辦法』,檢送博士班研究生參加資格考核學科筆試科目及命題教師推薦名單如下,惠請同意並聘任之。

In accordance with the Department's "Guidelines for Doctoral Candidacy Evaluation," the list of subjects and corresponding proposition teachers for the PhD Candidate Qualifying Examination is appended below for the Department's reference and official appointments.

筆試科目 Subject	命題教師 Proposition Teacher	服務單位 Service Unit	級職 Position	通訊地址及電話 Address/Telephone No.
Buoject	Troposition reaction	Service cint	1 osition	radicassy receptione 140.

此敬呈

指導教授(簽章):

Signature of Advisor

系主任(簽章):

Signature of Chairman of Department

日期: 年 月 日 Date(YYYY/MM/DD)

注意事項(Precautions):

- 一、申請資格考試需經指導教授同意簽章,並檢送博士學位候選人資格考核學科筆試申請表。
 - To apply for the PhD Candidate Qualifying Examination, the student is required to ask for the advisor's approval and signature on this form.
- 二、筆試時間為每年三月及十月兩次,申請研究生需於每年二月十五日或九月十五日前填妥本表格,同時檢附歷年成績單向系上提出考試申請。
 - The exam is scheduled in March or October each year. Doctoral students who wish to take the exam are required to submit this form along with the transcripts before Feb. 15th or Sep. 15th each year.
- 三、學科筆試科目由研究生商請指導教授就其個人在本系博士班就讀期間所修習過之課程及曾於碩士班修習過之本系課程,選定三科及命題委員,呈請系務發展委員會同意。教師命題以一科為限。學科筆試第一次未通過之科目,須於次學期或次學年申請重考一次,若仍不通過者應予退學。

The student should consult with the advisor for the exam subjects, which should be selected from the courses taken during the doctoral program (or from the courses offered only by the department and taken during the master program). Selected three subjects and proposition teachers will be reviewed by the department for approval. The proposition teacher is limited to one subject. Doctoral students who have failed the exam for the first time are eligible to retake the exam in the next semester or the next academic year. Doctoral students who have failed the exam twice will be required to withdraw from the program.